
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Matiašovce 

zo dňa 26.02.2016 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadanie Obecného zastupiteľstva (OZ) otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Štefaňák. Podľa podpísanej prezenčnej listiny (príloha č. 1) boli prítomní všetci poslanci OZ. 

Zasadnutia sa zúčastnila aj hlavná kontrolórka obce. Predsedajúci oboznámil prítomných s 

nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadania, uvítanie poslancov a ostatných prítomných 

2. Voľba návrhovej a mandátnej komisie 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

4.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania obecného zastupiteľstva zo dňa 14.12.2015 

5.   Návrh zmeny rozpočtu č. 1 

6.  Správa z kontroly pokladne za 2. polrok 2015 

 7.  Správa kontrolóra za rok 2015 

 8.  Žiadosť o dotáciu na rok 2016 – CVČ Spišská Stará Ves 

 9.  Ponuka predaja pozemku – Jozef Soska – oproti Obecnému úradu 

 10. Ponuka výroby pečate Rozvoja obcí a miest 

 11. Rôzne – vyúčtovanie elektrickej energie za rok 2015, prehľad nákladov na opravu obecných  

garáží, postup opravy obecných garáží v roku 2016, majetkoprávne usporiadanie pozemkov 

(ihrisko ul. Potok, miestna komunikácia – bočná ulica na ul. Potok – p. Bjalončík a p. 

Kamody, miestna komunikácia na ul. Hlavná, výmaz stavby ul. Hlavná rodinný dom č. 107, 

výstavba chodníkov ul. Hlavná a ul. Potok), vybudovanie odkalníka na vodovode (ul. 

Potok), rekonštrukcia NN vedenia VSE, rekonštrukcia vodovodu ul. Pod lesom, správa 

archívu, publikácia 690. výročia od vzniku obce, pozemkové úpravy v obci, informácia 

o úsporných opatreniach v Základnej škole 

 12. Interpelácie poslancov OZ 

 13. Podnety a návrhy od občanov 

 14. Ukončenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Starosta predniesol navrhovaný program zasadania OZ podľa programu vyveseného na úradnej 

tabuli a internetovej stránke obce a o tomto návrhu programu zasadnutia dal hlasovať. 

Hlasovanie: ZA: všetci poslanci 

                    PROTI: žiadny poslanec 

                    ZDRŽAL SA: žiadny poslanec   

    
K bodu 2/ Za členov návrhovej komisie boli zvolení Jozef Semančík, Matúš Bolcarovič a Pavol 

Tyrpák. Za členov mandátnej komisie boli zvolení Pavol Tyrpák, Ing. Tomáš 

Veselovský, PhD. a Matúš Bolcarovič. 

 

K bodu 3/ Za zapisovateľa bol určený Ing. Tomáš Veselovský PhD.. Overovatelia zápisnice a 

prijatých uznesení boli navrhnutí poslanci Ján Zibura a Matúš Bolcarovič. Predseda 

mandátnej komisie potvrdil účasť všetkých poslancov na základe čoho starosta vyhlásil 

zasadanie OZ za uznášaniaschopné. 

 

K bodu 4/ Kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva vykonal 

starosta, keď prečítal všetky prijaté uznesenia a ku všetkým uviedol status vykonania 

alebo nevykonania s bližším vysvetlením. 

 



K bodu 5/ Ekonómka obce p. Rušinová pripravila návrh I. zmeny rozpočtu a starosta vysvetlil 

potrebu vykonania tejto zmeny. Rozpočet na strane príjmov a výdavkov sa navýši 

o 7.600,00 €, kedy príjmová a výdavková časť je navýšená na sumu 299.000,00 €. 

Podrobný rozpis je v prílohe č. 2. 

                   Hlasovanie:      ZA: všetci poslanci 

                                            PROTI: žiadny poslanec 

                                            ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

   

 K bodu 6/ Hlavná kontrolórka vypracovala Správu z finančnej kontroly na mieste a Správu 

z následnej finančnej kontroly správnosti zaúčtovania príjmov a výdavkov, vedenia 

pokladne a jej zostatku za obdobie 2. polroka 2015. (príloha č. 3), na základe ktorých 

neboli zistené nedostatky v dokladovaní výdavkov, vo vedení pokladne a dodržiavania 

limitu pokladničnej hotovosti. 

                    
K bodu 7/  Hlavná kontrolórka pripravila Správu hlavného kontrolóra obce Matiašovce za rok 2015 

(príloha č. 4), z ktorej vyplýva, že Obce Matiašovce v roku 2015 zodpovedne uhrádzala 

všetky svoje záväzky voči subjektom – bankám, dodávateľom, zamestnancom ako aj 

daňové a ostatné záväzky. Obec za rok 2015 neeviduje záväzky po lehote splatnosti 

a možno konštatovať, že disponuje dostatočným stavom finančných prostriedkov 

potrebných na bežný chod obce a na uhrádzanie záväzkov voči všetkým subjektom. 

                    
K bodu 8/ Mesto Spišská Stará Ves doručilo žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2016 na činnosť 

Centra voľného času (CVČ) v jeho zriaďovateľskej pôsobnosti v sume 3.050,19 € čo 

odôvodňuje 39 ks fotokópií rozhodnutí o prijatí detí do záujmového útvaru (príloha č. 

5). Starosta informoval, že telefonicky alebo osobne komunikoval so všetkými rodičmi 

detí, ktoré sú prijaté do záujmových útvarov v danom CVČ. Na základe uvedeného 

potvrdili rodičia záujem, pravidelnosť a opodstatnenosť navštevovania záujmových 

útvarov (krúžkov). 

                   Hlasovanie:    ZA: všetci poslanci 

                                          PROTI: žiadny poslanec 

                                          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

                    
K bodu 9/ Starosta predniesol ponuku p. Jozefa Sosku, ktorý ponúka na predaj pozemky 

nachádzajúce sa oproti Obecnému úradu na ul. Hlavná – jedná sa o parcely registra „C“ 

č. 378/1 a č. 374 o celkovej spoločnej výmere 413 m2. Tieto parcely chce predať v 

sume 8.000,00 €. Poslanci nesúhlasia s nákupom týchto parciel. 

                   Hlasovanie:    ZA odkúpenie: žiadny poslanec 

                                          PROTI odkúpeniu: všetci poslanci 

                                          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 10/ Národné informačné stredisko Slovenskej republiky a.s. ponúklo obci možnosť výroby 

Pečate Rozvoja obcí a miest (príloha č. 6), ktorá je dobrovoľná, nie povinná napr. pri 

žiadaní o finančné prostriedky z rôznych zdrojov.  

                   Hlasovanie:      ZA: žiadny poslanec 

                                            PROTI: všetci poslanci 

                                            ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

K bodu 11/ Ad 1) Ekonómka obce p. Rušinová pripravila Rekapituláciu výdavkov elektrickej 

energie (EE) za rok 2015 (príloha č. 7). Poslanci poverili kontrolórku obce pripraviť 

vývoj spotreby EE za posledných 5 rokov a prezentovať ho najbližšom zasadnutí OZ. 

 Ad 2) Ekonómka obce p. Rušinová spracovala Prehľad nákladov na opravu obecných 

garáží (príloha č. 8), ku ktorým boli ešte prirátané dve položky a to nakladanie a odvoz 



stavebného odpadu vzniknutého počas stavebných udržiavacích prác.  

 Ad 3) Starosta predniesol návrh na dokončenie opráv obecných garáží. Na budove je 

ešte potrebné opraviť všetky garážové vráta, celú vonkajšiu omietku a omietku 

v priestoroch budúcej hasičskej zbrojnice. Do konania zasadnutia OZ prišla iba jedna 

cenová ponuka na opravu všetkých 6 ks vrát od spoločnosti tri MMM stav s.r.o. (príloha 

č. 9). Poslanci poverili starostu osloviť ešte min. 2 spoločnosti za účelom zistenia 

predpokladanej hodnoty zákazky či daná ponuka je relevantná. Omietky exteriéru 

a interiéru zabezpečí obec svojpomocne a v prípade pomerne vysokých ponúk na 

zhotovenie týchto prác zabezpečí opravu súčasných vrát obec tiež svojpomocne. 

 Ad 4) Starosta informoval poslancov o náčrte geometrického plánu (príloha č. 10) 

vyhotoveného Ing. Jánom Furcoňom za účelom majetkovoprávneho usporiadania 

miestnej komunikácie v bočnej časti ulice Potok t.j. od mosta na konci ulice smerom 

k Suchému lesu k poľnohospodárskym pozemkom v celkovej dĺžke 100 m. Vlastníkom 

pozemku, na ktorom sa nachádza pôvodná poľnohospodárska cesta, je p. Štefan 

Bjalončík. Ten súhlasil pri vytyčovaní hraníc umiestnenia miestnej komunikácie s jej 

novými hranicami a aj o prevode na nového vlastníka, ktorým by sa stala obec. Za 

účelom prevodu časti pozemku p. Bjalončík požaduje od obce násyp kamennej drte 

(makadámu) na celú šírku novovzniknutej komunikácie (cca šírka 5 m a dĺžka cca 115 

m), prehĺbenie a pravidelné udržiavanie priekopy (cca 115 m) a asfaltovú pokrývku 

cesty (cca 575 m2) v období do 10 rokov od uskutočnenia prevodu pozemku. Poslanci 

nesúhlasia s týmito podmienkami, pretože obec v tejto časti ulice už zabezpečila 

prístupovú cestu s vtedy novým asfaltovým povrchom v roku 2007 aj k rodinnému 

domu žiadateľa z ľavej strany, ďalej v roku 2011 prefinancovala výstavbu poškodeného 

mosta, ktorý slúži všetkým vlastníkom pôdy pod Suchým lesom a v tejto časti nie je 

evidentná rozsiahla individuálna bytová výstavba, ktorá by opodstatňovala takúto 

investíciu. Poslanci poverili starostu odpovedať p. Bjalončíkovi so záverom, že obec za 

prevod vyššie spomínanej časti nehnuteľnosti zabezpečí násyp kamennej drte o rozlohe 

cca 250 m2 t.j. maximálne po nehnuteľnosť p. Bjalončíka. 

 Ad 5) Vlastníci nehnuteľností (p. Kamody, p. Glodžák, p. Mikolačík) žiadajú obec 

o spevnenie prístupovej cesty t.j. pokládku alsfaltovej pokrývky a umiestnenie svietidla 

verejného osvetlenia k ich rodinným domom na ul. Potok. Poslanci nesúhlasia 

s asfaltovaním, avšak navrhujú v tomto roku zatiaľ násyp kamennej drte. Poslanci 

poverili starostu odpovedať vlastníkom nehnuteľností so záverom, že obec zabezpečí 

násyp kamennej drte o rozlohe cca 125 m2 t.j. od asfaltovanej miestnej komunikácie po 

koniec nehnuteľnosti vo vlastníctve obce v roku 2016, ale zatiaľ bez asfaltovej 

pokrývky. Obec zabezpečí nákup svietidla verejného osvetlenia a umiestnenia na stĺp 

NN siete. Ak by však osvetlenie nebolo dostatočné, je potrebné osadiť oceľový stĺp na 

verejné osvetlenie, čo musí byť prerokované s vlastníkom NN siete z dôvodu určenia 

napojenia.  

 Ad 6) Vlastníci nehnuteľností (p. Kutníková, p. Kamody, p. Mikolajčík) žiadajú obec 

o zabezpečenie opatrení na odtok dažďovej resp. povrchovej vody pritekajúcej po 

poliach zo Suchého lesa k rodinným domom. Medzi pozemkami p. Kutníkovej a p. 

Mikolajčíka je vytvorená priekopa na súkromnom pozemku, ktorou voda priteká 

k obecnej priekope vybudovanej popri miestnej komunikácii. Obec nemôže investovať 

do súkromného vlastníctva a každý vlastník je povinný zabezpečiť také opatrenia, aby 

mu voda nepoškodzovala jeho majetok, preto poslanci nesúhlasia s umiestnením 

odtokových potrubí na súkromné pozemky na náklady obce. 

 Ad 7)  Starosta informoval poslancov o náčrte geometrického plánu (príloha č. 11) 

vyhotoveného Ing. Jánom Furcoňom za účelom majetkovoprávneho usporiadania 

miestnej komunikácie v bočnej časti ulice Hlavná t.j. od predajne COOP Jednota 

smerom k rodinným domom v celkovej dĺžke 120 m a o stave záujmu vlastníkov 

predmetných nehnuteľností. Poslanci poverili starostu jednať o podmienkach 



s vlastníkmi nehnuteľností za účelom získania týchto pozemkov formou darovania resp. 

u vlastníkov, ktorí nemajú žiadne väzby k priľahlým nehnuteľnostiam, formou kúpy za 

sumu stanovenú znaleckými posudkami t.j. od 0,49 €/m2 do 3,49 €/m2. Maximálna 

výmera návrhu majetkovoprávneho usporiadania je po hranicu parcely KN-C č. 344 

z východnej strany smerujúca kolmo k stavbe vo vlastníctve manželov Dudovcov 

nachádzajúcej sa na parcele KN-C č. 349 s umožnením vstupu na svoje parcely 

u všetkých vlastníkov pozemkov. 

 Ad 8) Starosta informoval poslancov o náčrtoch geometrických plánov vyhotovených 

Ing. Jánom Furcoňom za účelom majetkovoprávneho usporiadania pozemkov pre 

výstavbu chodníkov pozdĺž štátnej cesty č. II/542 na uliciach Hlavná a Potok v celej 

dĺžke a o šírke 2 m. Poslanci poverili starostu rokovať s vlastníkmi nehnuteľností za 

účelom, aby pozemky pre výstavbu chodníka popri štátnej ceste boli max. 2 m široké 

formou darovania.  

 Ad 9) Na základe zákonných možností a postupov pre začatie pozemkových úprav, 

ktoré sú ochotní pracovníci Okresného úradu Kežmarok, pozemkový a lesný odbor, 

prezentovať občanom resp. vlastníkom nehnuteľností v extraviláne obce poslanci 

poverili starostu, aby v čo najkratšom možnom čase umiestnil na stránku obce do časti 

„Anketa“ otázku či občania sú ZA pozemkové úpravy alebo PROTI pozemkovým 

úpravám, ktorých cieľom by bolo zosúladenie stavu skutkového so stavom právnym 

v oblasti pozemkov resp. tzv. sceľovania pozemkov. Starosta požiada predsedu LPPS, 

aby na schôdzi LPPS plánovanej na apríl 2016, predniesol stručnú informáciu pomerne 

vysokému počtu vlastníkov nehnuteľností a až na základe reakcií verejnosti, by sa 

dohodol následný postup (napr. samostatné verejné zhromaždenie, referendum a pod.). 

 Ad 10) Na základe novely zákona č. 395/2002 o archívoch a registratúrach a o doplnení 

niektorých zákonov je obec povinná vykonať všetky opatrenia, ktoré súvisia s vyššie 

citovaným zákonom z pohľadu správy vlastného registratúrneho poriadku. Obci bola 

doručená doposiaľ iba cenová ponuka od spoločnosti Commerce Invest, s.r.o. (príloha č. 

12). Poslanci poverili starostu osloviť ešte min. 2 spoločnosti za účelom zistenia 

predpokladanej hodnoty zákazky či daná ponuka je relevantná.  

 Ad 11) Zasadnutia OZ sa zúčastnila aj riaditeľka Základnej školy p. PaedDr. 

Galovičová, ktorá informovala o vykonaných úsporných opatreniach s ich účinnosťou 

od 1.3.2016.  

 Ad 12) V roku 2016 obec oslávi 690. výročie od prvej písomnej zmienky obce a 110. 

výročie od založenia Dobrovoľného hasičského zboru. Starosta predniesol návrh na 

vypracovanie publikácie o obci, ktorá by bola prezentovaná na slávnosti Dní obce 2016. 

Poslanci poverili starostu zistiť postup, ceny za spracovanie, náročnosť, spracovateľov 

takého návrhu, o ktorých bude starosta informovať na najbližšom zasadnutí OZ. 

 Ad 13) Mladosť Matiašovce o.z. žiada obec o poskytnutie dotácie na činnosť v roku 

2016 pre dve futbalové družstvá v sume 1800 € (príloha č. 13). 

 Hlasovanie:    ZA: všetci poslanci 

                                          PROTI: žiadny poslanec 

                                          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 Ad 14) Starosta informoval o jednaniach s p. Gabrielou Žembovičovou a p. Vierou 

Hutníkovou za účelom získania časti pozemku na vybudovanie ihriska na ul. Potok. Na 

základe geometrického plánu vyhotoveného Ing. Jánom Furcoňom získa obec pozemok 

KN-C č. 750/2 o výmere 290 m2 formou darovania. Za účelom zápisu parciel do 

katastra nehnuteľností je potrebný súhlas OZ k prijatiu daru. 

 Hlasovanie:  ZA: všetci poslanci 

   PROTI: žiadny poslanec 

                                          ZDRŽAL SA: žiadny poslanec 

 

 



K bodu 12/ Poslanci predniesli tieto interpelácie. Niektoré body programu zahŕňajú aj ďalšie 

interpelácie poslancov. 

 Pavol Tyrpák: 

- žiadal premiestniť resp. zakúpiť piecku do sály kultúrneho domu za účelom 

skrášlenia spoločenskej miestnosti, 

- žiadal súčinnosť starostu s vlastníkmi pozemkov na ul. Potok (p. Krafčík, p. 

Soľusová a p. Lainda) vo veci spevnenia brehu Rieky, 

- dával do pozornosti Výzvu PSK na šport, kultúru a sociálne služby. 

 

Ing. Tomáš Veselovský, PhD.: 

- žiadal o včasnejšie oznamovanie informácie rodičom žiakov od riaditeliek škôl 

v prípade zrušenia vyučovania vo výnimočných prípadoch. 

Ján Zibura: 

- žiadal poskytnutie informácie o stave opravy automobilu Citroen Jumper. 

Matúš Bolcarovič: 

- žiadal, aby obec vykonala potrebné kroky na úpravu poškodených nehnuteľností - 

stavieb za účelom ich opravy alebo ich odstránenia. 

Jozef Semančík: 

- žiadal informáciu o stave vyhotovenia časovača na multifunkčnom ihrisku a o stave 

úhrady splátok Dušana Guroviča za rodinný dom na ul. Južná. 

 

K bodu 13/ Neboli doručené žiadne požiadavky od občanov. 

   

K bodu 14/ Predseda návrhovej komisie prečítal znenie prijatých uznesení. Neboli vznesené žiadne 

výhrady a ani návrh na doplnenie uznesení. Na záver starosta poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

V Matiašovciach  dňa 26.02.2016 

 

Overovatelia zápisnice:  Ján Zibura                  …........................................... 

 

 Matúš Bolcarovič              …........................................... 

 

  

Zapisovateľ zápisnice:  Ing. Tomáš Veselovský, PhD. …........................................... 


